
Protokol Nr 81/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 6 marca 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczyriski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlon kowie Zarzqdu. t-u kasz Bog ucki
Piotr WieczoreK
Marek Pachnik

orazi Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wigckowski- dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Mirlsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gt, ksiqgowa SPZOZ w Minsku Maz.
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. lnwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia (dyr. SPZOZ - Artur Wigckowski)
5 Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol

im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku Mazowieckim.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie ogloszenia ll przetargu na sprzedaz niezabudowanej

nieruchomoSci polozonej w Nowych Groszkach (nacz Wydz, Gospodarki
Nieruchomosciami - Wojciech Osinski)

7. Sprawy inwestycyjne (nacz. Wydz. Inwestycji - Wlncenty Bartnicki)
B. Sprawy ro2ne.
9 Zamkniqcieposiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2

Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjqly jednoglosnie
w obecnosci 4 czlonkow Zarzqdu (nieobecny p L. Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- z WFOS|GW otrzymaliSmy srodki w kwocie 7.560 zt na konkuri ekologic.ny,
- uczestniczyl w obchodach Dnia Pamigci Zolnierzy Wyklgtych zorganizowanym
w Szkolach Salezjahskich w Minsku Mazowieckim i lV Konkursie Wiedzy o Zolnierzach
Wyklgtych w ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Mihsku Maz.
- w dniu 3 marca 2017 r. odbylo siq uroczyste otwarcie Miejskiej Szkoty Arlystycznej
w Minsku Maz.



Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- w dniu 2 czerwca br. w Senacie zorganizowana zostanie wystawa promujqca atrakcje
Szlaku Wielkiego GoScinca Litewskiego i powiatu minskiego,
- odbylo siq spotkanie z dyr. Ludwikowskim w zakresie umiejscowienia mobilnej stacji
pomiaru jakosci powietrza w ZS im. M. sktodowskiej-curie w Minsku Maz.
- w Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni odbyto siQ spotkanie
z pielggniarkami. Wyjasnif, 2e w zwiqzku ze zmianq rozporzqdzenia, ilosc osob
niezbqdnych do zatrudnienia w Dziale Opiekunczo-Terapeutycznym zmniejszy siq
o 10. \N zwiqzku z tym przyjqto ustalenie, ze powstale z tego tytulu oszczqdnosci
zostanq przeznaczone na podwyzki wynagrodzen dla pielggniarek.
- odbylo siQ spotkanie w Urzqdzie Marszalkowskim odno6nie przebiegu tzw.
poludniowej obwodnicy Minska Mazowieckiego (przebieg takiej drogi powinien byc
zgloszony do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wojewodztwa
mazowieckiego).

Ad.4
Dyrektor SPZOZ - Artur Wiqckowski przedstawil sprawozdanie z wykonania

planu finansowego na 2016 rok:
- przychody ze sprzedaZy i zrownane z nimi - 54.766.643,61 zl
- pozostale przychody operacyjne - 2.435.378,87 zl
- przychody finansowe - 91.886,53 zt,
- koszty dzialalnoSci operacyjnej - 57.668.138,64 zl,
- amortyzaqa - 2.165.097,51 zl
- zu2ycie materiatow i energii - 9.1 00.392,46 zl,
- ustugi obce - 13.425,650,20 zl,
- podatki i optaty - 179.609 ,04 zl
- wynagrodzenia 26.860.683,85 zl,
- wynik finansowy strata 1.249.814,28 zl. Strata nie przewy2sza poziomu
amortyzacji.
- nie ma zobowiqzan wymagalnych.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze musial zrzec siq nadwykonan na kwotq 1.265.703 zl,
zeby dostac kwotq 1.265.000 zl, natomiast nie ma jeszcze zadnych propozycji
odnosnie kwoty 545.944 zl i tego SPZOZ siq nie zrzekl, jest to roszczenie wobec NFZ.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila uwagg, ze jeden wskaznik zostal
nieznacznie przekroczony tj. wynagrodzenia o 0,2oh (ok. 60.000 zl).

Dyrektor SPZOZ - Artur Wiqckowski poinformowal, 2e tydzieh temu zwiqzki
zawodowe oznajmily, 2e przygotowujq wystqpienie o podwyzkq wynagrodzen w calym
zakladzie.
Glowna ksiggowa SPZOZ wyja6nila, 2e przekroczenie w wynagrodzeniach wynika
z tego, 2e rozliczenie czasu pracy personelu biatego jest kwartalne i w momencie
planowania nie wiadomo bylo, ze bgdzie duzo nadgodzin, ktore wynikajq z absencji
chorobowych pracownikow. Ponadto dochodzi do tego roZnica w dyzurach zaleZna od
tego, czy realizowane bgdq w ramach umowy o pracQ czy umow kontraktowych.
Dodala, Ze skorygowana zostala sktadka wypadkowa, dzigki czemu udalo siQ
odzyskac ok. 40.000 zt.

Skarbnik Powiatu zwroctNa siq z pytaniem, czy w zwiqzku z problemami
kadrowymi oszacowane zostaly skutki.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e je2eli oddziat wewngtrzny bqdzie taki duzy to
jeszcze naleZy zatrudnic 5-6 lekarzy. Mozna byloby zatrudnic 3lekarzy, gdyby



dostosowana zostata ilosc lozek na tym oddziale do przepisow rozporzqdzenia. JeSli
chodzi o wycenQ swiadczen na oddziale wewngtrznym to sq one niedoszacowane.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki zwrocil sig z pytaniem, czy sE szanse na
powstanie mniejszego ZOL-u w szpitalu.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e szanse zawsze sq, ale problem jest ze spetnieniem
podstawowych elementow, jak pomieszczenia, wyposazenie i kadra, a to wszystko
wiqle sig z kosztami. Z punktu widzenia finansowego nie widzi mozliwosci
wygospodarowania Srodkow na uruchomienie ZOL-u.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e krqZq pogloski, 2e oddzial
wewnqtrzny bqdzie zamykany i 2e zatrudniane sq dodatkowe osoby w administracji
Dyrektor SPZOZ wyjasnit, ze nie utworzyl zadnego dodatkowego etatu w administracji
i oddzial wewngtrzny nie bqdzie zamykany. Wyjasnil, ze od '1 marca br. pododdzialem
B kieruje p. Z. Osinski. Caty czas prowadzone sq rozmowy w celu pozyskania nowych
lekarzy. Robione jest wszystko, aby pacjenci nie odczuli problemow z brakiem
personetu.
P. Artur Wigckowski powiedzial,2e zarowno on jak i dyr. M. Romejko prowadzq
rozmowy w celu pozyskania nowych lekarzy na oddzial. Udaje sig pozyskac lekarzy
na dyzury' a ponadto zachgca rezydentow, aby pozostali, 2e do rezydentur bgdzie
doplacal po 500 zl.W marcu doszto 3lekarzy dyzurujqcych na oddziale wewngtrznym.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil siq z pytaniem, czy sq pielggniarki,
ktore nie otrzymujq dodatku w kwocie 400 zl,
Dyrektor SPZOZ wyjasnil, 2e corocznie w lipcu przygotowywana jest lista osob
uprawnionych do dodatku (3 osoby przyszly do pracy po tym czasie). Wyjasnit, 2e NFZ
nie zgadza sig na uzupelnianie tej listy w ciqgu roku.
Nastqpnie p. Czeslaw Mazek poinformowal,2e dotacja zbudZetu panstwa na pawilon
nie zostaNa leszcze rozliczona. Przetarg na kolejny etap modernizacli przychodni jest
ogtoszony, a otwarcie ofert nastqpi 15 marca br. Wyjasnil,2e zakres nie obejmuje
pomieszczenia po aptece.
Ponadto poinformowal,2e otrzymal projekt umowy zloZony przez PEC na przylqczenie
do sieci cieplowniczej przychodni. Jezeli chodzi o modernizacjq szpitala
i harmonogram to podzielony zostal na cztery etapy obejmujqce lata 2017-2020.
I etap - wentylatornia, rozdzielnia elektryczna, serwerownia w pomieszczeniach
piwnicy, poradnia ginekologiczno-polo2nicza i ginekologiczna izba przylqc, blok
porodowy i czq5c ginekologii i pracownie endoskopowe (szacunkowy koszt 4,5 mln zl),
ll etap - pediatria, potoznictwo, neonatologia, odcinek A chirurgii (szac. koszt ponad
5 mln zl)
lll - odcinek B chirurgii, czqSc ginekologii (szac. koszt 4 mln zl)
lV etap - budowa parkingow, ogrodzen i zagospodarowanie terenu (szac. koszt 3,5
mln zl)

Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil sig z pytaniem, czy nie zrealizowanie,
ktoregos z etapow mo2e miec wplyw na finansowante.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e w szczegolnosci etapu I i ll, bo najwiqcej nie
zrealizowanych zalecen wynikajqcych z rozporzqdzenia jest na bloku porodowym
i oddziale ginekologi cznym.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, ze nie molna czekac 4 lata,
zeby poprawic ogrodzenie wokol szpitala.
Dyrektor sPZoZ powiedzial, 2e wplyw na to ma brak uchwalonego planu
zagospodarowania przestrzennego, Ponadto stwierdzil, 2e projekt powinien
obejmowac cato56, zarowno ogrodzenie, jak i parkingi, a dopoki nie ma planu



zagospodarowania to nie wie jaka bqdzie powierzchnia biologicznie czynna, bo od
tego uzaleZnionajest iloSc miejsc parkingowych.

Czfonek Zarzqdu - Marek Pachnik rowniez zwrocil uwagQ na koniecznoSc
szybkiego zagospodarowania terenu wokol szpitala i wykonania parkingu.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze prowadzil rozmowy z burmistrzem, ktory odmowil
przyspieszenia i wydzielenia fragmentu w planie zagospodarowania przestrzennego.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocll sig z pytaniem, kiedy uruchomiony
zostanie pawilon.
Z-ca dyr. SPZOZ - Czestaw Mazek powiedzial, ze uruchomiona zostala procedura
doposazenia w meble medyczne i powinien zostac uruchomiony w ll polowie kwietnia.
P. Marek Pachnik zwrociN uwagg, 2e najednym z poprzednich posiedzen mowa byla
o uruchomieniu w marcu.
Starosta zwrocil siq o przedtozenie pisemnej informacji o ofertach i kwotach
w przetargu na przychodniq. Ponadto zwrocil siq o informacjq dotyczqcq tomografu.
Dyrektor SPZOZwyjaSnif, ze ogtoszony zostat przetarg na tomograf i w maju powinien
zostac zamontowany, jeSli nie bgdzie odwolan. Do obecnego tomografu
wydzier2awiono detektor i zostal uruchomiony. PtatnoSc za tomograf zosianie
rozlo2ona na 5 lat.
Glowna ksiggowa SPZOZ powiedziala, 2e na ten rok zaplanowano rowniez zakup
myjni dla endoskopii, dwa wozki dla SOR, kardiomonitor do ginekologii, lampa
bezcieniowa. PowiedziaNa, ze jakies srodki na zakup sprzqtu bardzo by siq przydaly,
bo bqdzie to trudny budzet m.in. ze wzglgdu na wzrost wynagrodzen dla personetu.

Ad. 5

Starosta - Antoni JanTarczynski odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol im. Marii Sklodowskiej - Curie w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. Dodal, ze chodzi o zadanie inwestycyjne
dotyczqce budowy lqcznika. Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym'za
podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie (nieobecny p. t-ukasz
Bogucki)

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 512t17 \ / sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szk6N im. Marii Sklodowskiej - Curie w
Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.

Ad. 6

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osihski
powiedzial, 2e w pierwszym przetargu na sprzedaz nieruchomosci o pow. 3g1 mkw.
w Nowych Groszkach, ktory odbyl siq 25 stycznia br. nikt nie wplacil wadium.
Zaproponowaf, aby ogtosic kolejny przetarg ztakq samE cenq wywolawczq g.OOO zt
+VAT. Nastqpnie odczytal projekt uchwaiy w sprawie ogloszenia ll przetargu na
sprzeda2 niezabudowanej nieruchomoSci potozonej w Nowych Grosikach;
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwafy Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednogtoSnie (nieobecny p t_ Bogucki)

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 513117 w sprawie ogNoszenia
ll przetargu na sprzeda2 niezabudowanej nieruchomo6ci poNo2onej w Nowych
Groszkach.



Ad. 7

Naczelnik Wydzialu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powied zial, 2e w dniu
27 lutego br. wplynglo zawiadomienie od wykonawcy zadania inwestycyjnego
dotyczqcego przebudowy budynku ZSE w Minsku Maz. w zakresie budowy i montazu
urzqdzenia windy do pionowego transportu osob niepelnosprawnych o zakonczeniu
robot na obiekcie W zwiqzku z tym nale?y powoiac komisjg do odbioru koncowego
zadania.
Nastgpnie odczytat projekt uchwaly w sprawie powolania Komisji do przeprowadzenia
odbioru kohcowego inwestycji; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 51 4t17 w sprawie powolania Komisji do
przeprowadzenia odbioru koncowego inwestycji.

Kolejno poinformowal, 2e z koncem marca wykonawca zakonczy rowniez roboty
dotyczqcego przebudowy budynku ZS Nr 1 w Minsku Maz. w zakresie budowy
i montazu urzqdzenia windy do pionowego transportu osob niepetnosprawnych
i w zwiqzku z tym nale2y tak2e powolac komisjg do odbioru koncoweg o zadania.
Odczytal projekt uchwaty w sprawie powolania Komisji do przeprowadzenia odbioru
koncowego inwestycji; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 51 5117 w sprawie powolania Komisji do
przeprowadzenia odbioru koricowego inwestycji.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji poinformowal, 2e trwalq prace na budowie hali
sportowej w ZS Nr 1 w Minsku Maz Wyjasnit, ze jednym z warunkow na uzyskanie
pozwolenia na budowg byto wyrazenie zgody przezOHP (pod warunkiem zapewnienia
przejscia i miejsc parkingowych dla funkcjonowania Osrodka Szkolenia Maszynistow).
Dodal, ze dyrektor ZS Nr 1 poinformowala, ze OHP opuSci obiekt i to przejscie, ktore
zostalo zaprojektowane migdzy lqcznikiem hali a obiektem istniejqcym bgdzie zbqdne.
Wyjasnil, 2e nie ma ieszcze oficjalnej informacji z Komendy Glownej OHp, ale
wykonawca jest na takim etapie realizacji robot, 2e trzeba byloby podjqc decyzjq, co
do wykonania niezbqdnych robot (ktorych dokumentacja nie zawierala), aby byi
przygotowanym i nie poczynic szkod w wykonanych robotach. Wyjasnit, Ze nale1y
wykonac w scianie rownoleglej do budynku szkoly dwa wycigcia, w celu wykonania
dwoch rdzeni zelbetowych i w tym miejscu wykonac podciqg zelbetowy.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na powyzszEpropozyqe.

Naczelnik - Wincenty Bartnicki poinformowal,2e zUrzqdu Marszalkowskiego wplyngta
informacja, ze wniosek o przyznanie pomocy w ramach poddzialania 1g.2 w ramach
PROW dot. Przebudowy drogi powiatowej nr 2236W Dgbe Mate-Transbor-Starogrod
zostal rozpalrzony pozytywnie, a kwota pomocy finansowej to 318.150 z,r.

Ad. I
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbedzie sie 13 marca o qodz. 9.00.



Starosta poinformowal, 2e w dniu dzisiejszym Starostwo odwiedzi Minister Cyfryzacji
Anna Strezyfiska.

Ad.9
Zamkn iqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy szlof Ptochocki

Czlonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


